
[09.18] Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - Økonomi & Analyse Teknik & Miljø Vejle Kommune 

Jeg tror ikke Jørgen er i rigtig præsentations-mode, men det hjælper når deltagerne ikke sidder og 

fylder nede i bunden. 

 

[09.18]  

DY (gæst) forlod mødet.  

 

[09.26]  

Brian Hedevang (gæst) forlod mødet.  

 

[09.31]  

Jesper Gaardboe Jensen, Geo Fyn (gæst) sluttede sig til mødet.  

 

[09.33]  

Peter Jørgensen sluttede sig til mødet.  

 

[09.35]  

Claus Moestrup (Favrskov Kommune) (gæst) sluttede sig til mødet.  

 

[09.35] Eva Kofoed 

Det er ikke BBR men Bygningsreglemanget  

 

[09.37]  

Anne Marie Findsen sluttede sig til mødet.  

 

[09.40]  

Annabelle Rødovre kommune (gæst) sluttede sig til mødet.  

 

[09.45] Jesper Blinoff 

I må se bort fra brevstemmerne ! 

 

[09.45] Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - Økonomi & Analyse Teknik & Miljø Vejle Kommune 

Tæller brevstemmer med? 

like 1 

 

[09.46] Maria Westergaard Vester T&M - Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune 

Syntes ikke den tager imod besvarelsen? 

 

[09.46] Jens Gottlieb 



Husk at trykke på send 

 

[09.47] Maria Westergaard Vester T&M - Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune 

He, det er gjort adskillige gange. Nå pyt  

 

[09.47] Thorbjørn Vang Søndergaard T&M - Økonomi & Analyse Teknik & Miljø Vejle Kommune 

Jeg bliver desværre nødt til at gå til et andet møde om lidt, så jeg når ikke at deltage i den sidste time. 

 

[09.49] Anja Folkvard Petersen 

Ja tak til genstart. 

[10.07]  

Annabelle Rødovre kommune (gæst) forlod mødet.  

 

[10.07]  

Dietmar sluttede sig til mødet.  

 

[10.08]  

Annabelle Rødovre kommune (gæst) sluttede sig til mødet.  

 

[10.10]  

Dietmar Richter (gæst) sluttede sig til mødet.  

 

[10.10]  

Dietmar Richter (gæst) forlod mødet.  

 

[10.11] Lisette Sønderby Bertelsen (Holstebro Kommune) 

Hvordan sikre I, at alle får lavet vejreferencen, når det ikke er en SKAL opgave. 

 

[10.12] Leif Højland Olsen (gæst) 

Måske var der ikke så meget nyt i dette 

like 1 

 

[10.12] Maria Westergaard Vester T&M - Kørsel & Service Teknik & Miljø Vejle Kommune 

Når Geometrien fra GeoDk skal ind i driftsystemerne, kan jeg forstå det er via et tool. Kommer det ikke 

ind via DAF på sigt eller skal vi have en kobling? 



 

[10.14] Mette (gæst) 

Opfølgning på Lisettes spørgsmål - hvorfor er det Vejreferencen ikke en skal opgave? 

 

[10.15] Peter Jakobsen (gæst) 

Hvis der stod Skal foran, så skulle der vel også stå DUT bagefter? 

like 1 

 

[10.17] Leif Højland Olsen (gæst) 

Men det med hvordan I/vi får samlet op på det, er det store problem. Det er på sin vis et dilemma, at 

forsøger en ensretning af data i en administrativ struktur, der er yderst opdelt. Ikke kun på 

stat/kommune- niveau, men også internt i kommunen 

like 1 

 

[10.19] Dorte Haar 

hvem henvender det næste Webinar DAF til ? GIS - IT digitalisering andre? mere så vi får inviteret de 

rigtige  

 

[10.21]  

Annabelle Rødovre kommune (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Ole Brask - Roskilde (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Dorthe Hesel (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Niels Drewes forlod mødet.  

 

[10.24]  

Peter Nicolaisen, Aabenraa Kommune (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Jesper, Tårnby (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Lone (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24] Jutta Bjerre - Thisted Kommune 

tak for i dag :-)  

 



[10.24] Annie Foldager 

 

 

[10.24]  

Inge Kyhn (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Leif Højland Olsen (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Kirsten (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Vinni NIelsen (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Marianne Tomra (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24]  

Carsten Bundgaard Jacobsen forlod mødet.  

 

[10.24]  

Jeppe Nielsen, Esbjerg Kommune (gæst) forlod mødet.  

 

[10.24] Peter Jakobsen (gæst) 

Tak for i dag. 

 

[10.24]  

Mette (gæst) forlod mødet.  

 


